

# 微米纳米级激光全息防伪膜nanoscale laser holographic film

产品名称	微米纳米级激光全息防伪膜nanoscale laser holographic film
公司名称	苏州圆球包装有限公司
价格	面议
规格参数	加工定制:是 印刷方式:激光全息 包装材料:OPPpet
公司地址	江苏省苏州市高新区宝带西路1099号
联系电话	051269377377 13771991846

## 产品详情

微米纳米级激光全息防伪膜the nanoscale laser holographic anti-counterfeiting film

激光全息摄影技术被国际印刷界称之为二十一世纪新印刷术，激光全息膜是采用该技术制作的激光模压全息系列产品之一。

微米纳米级激光全息防伪膜采用大功率高精度光刻机光刻高精度制版后模压高精度激光全息防伪膜。分辨率高，技术领先防伪门槛高，特别不容易仿造。比如1\*1mm的小方格内可以光刻出100\*100个甚至1000\*1000个小方格，且方格光线方向可控。欢迎来电来函订制！

micro-and nanometer-level laser holographic anti-counterfeit film using high-power high-precision lithography lithography high precision platemaking molded high-precision laser holographic anti-counterfeit film. high-resolution, high technology leader in anti-counterfeiting threshold, is not particularly easy to counterfeit. such as a small box of 1 \*1mm lithography 100 \* 100 or 1000 \* 1000 small squares and the fang geguang direction controllable. welcome to call us to order!laser holography technique is called a new high tech printing in the 21st century of the international printing industry , laser holographic film using the technology to produce laser the embossed hologram products.

本产品的加工定制是是，印刷方式是激光全息，包装材料是OPPpet，制版是光刻机